
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden. 

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART 

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Zuhal Demir,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Steven Vandeput,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Onze ploeg voor de komende gemeenteraadsverkiezingen krijgt vorm. In maart kwam ze een eerste keer samen. Oude bekenden 
en nieuwe gezichten leerden elkaar beter kennen en discussieerden druk over de toekomst van onze nieuwe fusiegemeente.

Benieuwd naar ons volledige team en ons toekomstproject voor Tessenderlo-Ham?  
Binnenkort leest u er meer over in onze volgende huis-aan-huis-bladen!

Op zondag 9 juni trekken we met z’n allen naar de stembus.  
Geeft u uw N-VA-stem graag aan iemand van Tessenderlo- Ham? 

Dat kan! U vindt Liesbet Geyskens op de lijst voor het Vlaams 
Parlement, als 11de opvolger. Krijgt Liesbet ook uw steun?

LIESBET GEYSKENS: 
uw stem voor Tessenderlo-Ham

Van A tot Z

Nu de lente onze natuur doet opleven en de bloemen het leven opfleuren wensen wij u terug te informeren over  
het werk van ons team voor u. Ook al was het in de winter soms somber en vooral nat, toch hebben onze  
mandatarissen uit Ham en Tessenderlo zich van A tot Z ten volle ingezet voor u. Zo vragen we Aandacht voor  
duurzaamheid tijdens verbouwingen aan het vrijetijdspunt, tot Zonder dorst kunnen genieten van sport en  
ontspanning in Gerhagen door de plaatsing van een waterkraantje. Een bloemlezing van die zaken en onze  
voorbereiding op de verkiezingen vindt u verder in dit blad.

Ronny Carmans Voorzitter N-VA Tessenderlo-Ham

Kandidatendag: onze ploeg krijgt vorm

Tessenderlo-Ham
APRIL 2024, NR. 1 I V.U.: RAF WELTENS, GERHEES 84, 3945 HAM

www.n-va.be/ham www.n-va.be/tessenderloham@n-va.be tessenderlo@n-va.beN-VA Ham N-VA Tessenderlo
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Verbouwing vrijetijdspunt Ham: grondig of show?
Op agenda van de gemeenteraad van 1 februari stond de verbouwing van het vrijetijdspunt in Ham voor 1 miljoen euro.  
Na vragen vanuit de N-VA fractie blijkt dat dat enkel interieuraanpassingen zijn, en men het energieluik vergeten is.

Tegen 2050 dienen alle overheidsgebouwen energieneutraal te 
zijn. Als je als gemeente je gebouwen als een goede huisvader 
wenst te beheren, dien je met die verplichting rekening te houden 
als je nu verbouwingen gaat doen. Het is duidelijk dat het huidige 
bestuur enkel aanpassingen wil doen die mooi overkomen, maar 
die nadien nog eens geld gaan kosten om grondig aan te passen.

“Als N-VA vinden wij dat je op lange termijn  
moet kijken en bij verbouwingen reeds  
moet kijken naar de verplichtingen in de  
toekomst”, zegt gemeenteraadslid  
Raf Weltens. 

Nooit meer dorst in Gerhagen, met 
dank aan Isabelle Kortleven 
In 2019 pleitte raadslid Isabelle Kortleven namens de Looise N-VA- fractie voor 
een watertappunt in Gerhagen.

“De uitvoering heeft wat op zich laten wachten, maar het door ons 
gevraagde waterkraantje is intussen al een tijdje in gebruik. We zijn 
ervan overtuigd dat dat een meerwaarde is voor het recreatiegebied 
in Gerhagen”, stelt Isabelle Kortleven tevreden.

Lijsttrekker Ronny 
Carmans in debat 
over bekommernissen 
Looise jongeren
In maart organiseerde een Looise scholencampus 
een debat, waarbij vragen van leerlingen aan bod 
kwamen. Lijsttrekker Ronny Carmans duidde het 
N-VA-standpunt over lokale thema’s. Vervolgens 
ging namens de N-VA Fran Gysen, jong talent uit 
Peer en kandidaat voor het Vlaams Parlement, in 
debat over Vlaamse en federale kwesties. Het werd 
een boeiende voormiddag!

Inspraak loont 
De voorbije maanden kon iedereen zijn visie op de nieuwe fusiegemeente laten weten via onze enquête. Dankzij die belangrijke in-
breng kunnen wij ons programma vorm geven om u nog beter te dienen. Als N-VA vinden wij het belangrijk om te luisteren naar de 
noden en wensen van onze inwoners, verenigingen en handelaars. Wij willen u daarom ook oprecht bedanken voor uw respons.

Isabelle Kortleven Gemeenteraadslid

Lijsttrekker Ronny Carmans in debat.Fran Geysen uit Peer is kandidaat 
voor het Vlaams Parlement.

www.n-va.be/hamham@n-va.be N-VA Ham



3,45 miljoen euro voor  
Kristoffelheem en basis-
school De Zevensprong
Zoals u in een vorig blad reeds kon lezen, werken wij hard aan een 
win-win tussen het Kristoffelheem en basisschool De Zevensprong. 
Nadat de gemeente campus 2 van de school verkocht aan een 
warenhuis, zitten zij krap behuisd. Verder hebben zij een aantal 
gebouwen die zeer verouderd zijn. 

Tegenover deze school ligt het Kristoffelheem, dat ook sterk verou-
derd is. Om te voldoen aan de toekomstige wetgeving dienen zijn 
zware investeringen noodzakelijk. Door beide zaken te combineren 
krijgen we een win-win voor de school en de lokale gemeenschap. 
Gemeenteraadslid Raf Weltens is dan ook blij u te kunnen melden 
dat voor de eerste fase reeds 3,45 miljoen euro voorzien is. Door 
verder te kijken en uitdagingen te combineren, kunnen we op een 
kostenefficiënte manier duurzame zaken verwezenlijken.

Nieuwe toekomst 
voor de schaliën- 
molen in Engsbergen
De Engsbergse Achterheide herbergt de funda-
menten van een schaliënmolen. Omdat er zo 
maar enkelen meer zijn in Vlaanderen, is dat 
een zeldzaam stukje onroerend erfgoed.

Onlangs herbevestigde Vlaams minister Matthias 
Diependaele de bescherming als monument en 
dorpsgezicht voor de molen. Als N-VA Tessender-
lo-Ham juichen we dat uiteraard toe. Binnenkort 
begint de eigenaar met de volledige heropbouw 
van de schaliënmolen, zodat die nadien weer in 
volle glorie zal kunnen schitteren!

De schaliënmolen in detail
Omwille van zijn slechte staat werd de molen een 
twintigtal jaar geleden gedemonteerd. De molen 
wordt nu gereconstrueerd met die onderdelen. 
De schaliënmolen is een zogenaamde houten 
achtkanter en wordt in de volksmond ook al wel 
eens een koffiepot genoemd. Dat type molen is 
zeldzaam in Vlaande-
ren. Naast het Looise 
exemplaar is er enkel 
nog eentje aanwezig in 
Arendonk en in Bokrijk.

Liesbet Geyskens  
Gemeenteraadslid

Last van lawaai door autostrade? 
Pech, gemeentebestuur wil geen geluidsschermen
Onze inwoners naast de autostrade ondervinden veel last van geluidshinder. Dat heeft een impact op hun gezondheid en com-
fort. Door het toegenomen verkeer neemt die hinder ook toe. Geluidsschermen kunnen helpen om de geluidshinder in te perken, 
zegt gemeenteraadslid Farid Van Geldorp.

Uit contact met het Agentschap Wegen en Verkeer 
blijkt dat geluidsschermen geplaatst kunnen worden 
op voorwaarde dat de gemeente bijdraagt in de 
kosten. De huidige meerderheid vindt uw gezond-
heid echter niet belangrijk genoeg en wil dan ook 
geen geluidsschermen plaatsen, maar kiest liever 
(voor hetzelfde bedrag) voor de vernieuwing van het 
vrijetijdspunt.

“De gezondheid en het welbehagen van onze 
inwoners is belangrijk”, zegt gemeenteraadslid 
Farid Van Geldorp. “Daarom vinden wij dan 
ook dat we alle opties moeten bekijken om de 
geluidsoverlast in te perken.”

Farid Van Geldorp Gemeenteraadslid

www.n-va.be/tessenderlotessenderlo@n-va.be N-VA Tessenderlo
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